
Bestyrelsesmøde 29. november 2022

Tilstede: Jan, Bente, Karen, Mads

Ikke tilstede: Maja (barsel)

Dagsorden:

- Have 115c

Sammen med SOFO og vores advokat arbejder vi videre med sagen. Jan skriver med 
dem.

- Vandmand

Foreningen vil gerne betale for et nyt vandur i samme stil som de andre haveforeninger.

Vi venter på vores vandmand tager kontakt til en vvs'er

- Parkering

Leif snakker med Søren fra SOFO

- Have 42

Der skrives et anbefalet brev. Jan skriver.

- Generalforsamling

Dirrigent. Jan spørger i SOFO om der er nogen der kender en god dirrigent

- Hækhøjde ud til asfaltvej

Kommunen har givet dispensation til hækhøjde ud til fællesvej

Ny godkendt højde: 180 cm

- Næste møde: 10/1-2023 kl 14.00
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